

Crowd Pleasers (Appetisers)

Ultimate Nachos

9.100

ألتيميت ناتشوز

Tortilla chips topped with colby cheese, shredded lettuce, diced tomato & sliced jalapeno peppers, with guacamole and sour cream.

رقائق تورتيلا مغطى بجينة كولبي، خس مفروم، طماطم مقطعة، شرائح جالبينو ،مع جواكامولي وكريمة حمضية.

Hogan Egg Rolls

5.100

لفائف بيض هوغان

Tender wraps filled with chicken, sweet corn, black beans and fresh herbs. Served with house made pineapple sweet pepper cream sauce.

لفائف طرية محشوة بالدجاج، الذرة الحلوة، الفاصوليا السوداء والأعشاب الطازجة. تقدم مع صلصة كريمة الفلفل الحلو والأناناس البيتي.

Bennigans Premium Buffalo Wings

10pcs - 6.600 | 20pcs - 11.600

أجنحة دجاج بينجانز بريميوم

Chicken wings lightly fried and basted with Buffalo sauce. Served with bleu cheese dressing and crisp celery sticks.

أجنحة دجاج مقلية مع صوص بافالو. تقدم مع صوص جبنة زرقاء وأعواد كرفس

The County Clare Sampler (For Two)

9.900

مقبلات كاونتي كلير

Nachos, Hogans Egg Rolls and Dubliner Quesadillas

ناتشوز، رول بيض هوغان وكاساديا دوبلينر

Dubliner Quesadillas

6.500

دبلاينر كواساديا

Beef or chicken with Colby and Monterey Jack cheeses, flavorful spices and crispy fried onions folded in a flour tortilla. Served with salsa, pico de gallo, guacamole. Drizzled with lime sour cream sauce.

لحم بقري أو دجاج مع جبن كولبي، جبن مونتيري جاك، توابل، بصل مقلي مع تورتيلا. يقدم مع سالسا، بيكو دي جالو ، جواكامولي. مع كريمة حامضية

Cheese Potato Skins

6.500

بطاطس الجبن

Thick cut potato skins filled with Colby cheese, beef bacon and green onions. Served with sour cream

قشور بطاطا محشوة بجبن كولبي، لحم بيكون مقدد وبصل أخضر. تقدم مع كريمة حامضية

Boneless Buffalo Wings

6.600

اجنحة دجاج بافالو بدون عظم

Traditional or tossed in buffalo sauce breaded bites, served with celery sticks and your choice of ranch or blue cheese dressing.

بايتس تقليدية أو مغطاة بصلصة بافلو، تقدم مع أعواد الكرفس واختيارك من صوص رانش أو صوص الجبنة الزرقاء.

Chips And Salsa

3.500

جيس و صلصة

Tortilla chips with salsa dip

رقائق تورتيلا مع صوص صلصا

Mangia Mozzarella **5.500**

موزاريللا مانجيا

Served with tangy tomato and basil marinara sauce
تقدم مع الطماطم وصلصة مارينارا بالريحان.

Garlic Cheese Bread **3.300**

خبز جبنة بالثوم

Baguette slices with fresh herbs, garlic and butter. Gratinated with cheese
شرائح خبز باجيت بالأعشاب الطازجة، ثوم وزبدة. مبشور بالجبن

Chilli Con Queso And Chips **7.500**

جبس بتغميسة الكون كويسو الحار

Freshly ground beef slow cooked in a flavorful blend of Mexican spices, bell peppers, onions, jalapeno peppers, and garlic then simmer it in a beefy broth. We finish it with a creamy blend of cheeses. Topped with fresh Pico De Gallo and Served with tortilla chips.

لحم بقر مفروم طازج مطهو ببطء في مزيج لذيذ من البهارات المكسيكية، الفلفل الحلو، البصل، الهالابينو والثوم ثم ينضج في مرق سمين. نكملها بمزيج كريمي من الجبن. مغطى ببيكو دي جالو الطازج ويقدم مع رقائق التورتيللا

Reuben Fritters **4.700**

فطائر ريوبن

Handmade with diced corned beef, sauerkraut, cream cheese and Swiss cheese, dipped in buttermilk and breaded in Panko bread crumbs. Dusted with parsley and served with a side of Thousand Island dressing.
محضر منزليا مع لحم بقري، مخلل ملفوف، جبن كريمية وجبن سويسري، مغمور باللبن ومخبوز في فتات خبز بانكو. يقدم مع صوص ثاوزند آيلاند.

Sheela's Sriracha Shrimp **6.500**

ربيان الشيلا سيراتشا

12 pieces sweet fried shrimp hand-dipped in our secret batter recipe. Tossed in our spicy Dynamite dressing and served with extra dressing for dipping.
12 قطعة روبيان حلو مغموس باليد في الوصفة السرية. مغطى بصوص ديناميت حار الخاص بنا ويقدم مع صلصة إضافية للغمز.

Mix And Match Appetizers

Pick 2 6.500 | Pick 3 9.900

اختيارك من 3/2 انواع من المقبلات

Cheese and Bacon Potato Skins | Signature Chicken Tenders | Boneless Buffalo Wings | Fried Mozzarella Sticks
Buffalo Wings | Dubliner Quesadillas | Nachos | Reuben Fritters | Sheela's Sriracha Shrimp
| قشر البطاطس بالجبن ولحم مقعد المقدد | سيجنتر تشيكن تندرز بافلو وينجز | دبلن كويساديلاس | ناشوز
أجنحة بافلو مسح | أصابع الموزاريللا المقلية فطائر روبن | شيلا سيراتشا الروبيا

Salads

Grilled Chicken Caesar Salad

5.700

سلطة سيزر بالدجاج المشوي

Crisp romaine lettuce tossed in our made from scratch Caesar dressing topped with slices of grilled marinated chicken breast, Parmesan cheese and homemade croutons.

خس روماني مقرمش في صوص سيزر بيتي مغطى بشرائح صدر دجاج مشوي ومتبل، جبنة بارميزان وخبز محمص بيتي.

Ultimate Buffalo Chicken Salad

7.500

سلطة دجاج بافالو

Crispy tortilla bowl filled with tender greens, carrots, celery, pico de gallo, blue cheese crumbles tossed with ranch dressing, topped with crispy fried or grilled buffalo seasoned chicken breast.

جاط تورتيلا مقرمش مع خضار تندر، جزر، كرفس، صوص بيكو دو جالو، جبنة زرقاء مع صوص رانش، مغطى بصدر دجاج مشوي متبل بصوص بافلو او مقلي مقرمش.

Kilkenny's Country Chicken Salad

6.700

سلطة دجاج كيلكيني كونتري

Crispy fried or grilled chicken with garden greens, beef bacon, Colby cheese, eggs, tomatoes and smokey honey Dijon dressing.

دجاج مشوي او مقلي مقرمش، لحم بيكون بقري، جبنة كولبي، بيض، طماطم وصوص عسل ديجون مدخن.

Loaded Cobb Salad

6.700

سلطة كوب المحملة

Fresh mixed greens loaded with marinated chicken, beef bacon, blue cheese crumbles, Colby cheese, avocado, tomatoes, eggs, and cucumbers.

خضار مشكل طازج، محمل بدجاج متبل، لحم بيكون بقري، جبنة زرقاء، جبنة كولبي، أفوكادو، طماطم، بيض وخيار.

Soups

French Onion

2.800

شورية البصل الفرنسية

Broth loaded with sauteed onions and topped with creamy, melted provolone cheese.

مرق محمل ببصل سوتيه ومغطى بجبنة بروفولون ذائبة وكريمي.

Ultimate Baked Potato

2.800

شورية البصل الفرنسية

Creamy classic with thick chunks of potatoes, sprinkled with Colby cheese, beef bacon and green onions

كريمة كلاسيكية مع قطع سميقة من البطاطس، مع جبنة كولبي، لحم بقري مقدد وبصل أخضر

Celebrated Sandwiches

World Famous Monte Cristo

6.500

سندويش عالم شهير مونتي كريستو

Honey wheat bread layered with tender turkey, roasted turkey, Swiss and American cheese, batter dipped, fried and coated with powdered sugar, served with red raspberry preserve for dipping.

خبز قمح بالعسل بطبقة لحم رومي تندر، لحم رومي محمر، جبنة أمريكية وسويسرية، صوص عجينة سائلة، مقلي ومغطى بسكر باودر، يقدم مع توت بري أحمر.

Bennigan's Club

5.800

بينيقنز كلوب

Honey wheat bread, toasted and seasoned with freshly made basil mayonnaise, layered with tender turkey ham, roasted turkey beef bacon, tomato, shredded lettuce, Swiss and Cheddar cheeses.

خبز قمح بالعسل، محمص ومتبل مع مايونيز بالريحان، بطبقة لحم رومي تندر، لحم رومي بيكون بقري محمص، طماطم، خس مفروم، جبنة شيدر وجبنة سويسرية.

Kilkenneys Country Chicken Wrap

5.400

كيلكينيز كنتري تشكين راب

Fried or grilled chicken tenders, lettuce, tomatoes, Colby cheese and beef bacon wrapped in a flour tortilla with smokey honey Dijon dressing.

تندرز دجاج مقلي، خس، طماطم، جبن كولبي ولحم بقري مقعد ملفوف في تورتيلا بالدقيق مع صوص مدخن بالديجون والعسل.

Lina's Crispy Chicken Sandwich

6.100

ليناس كرسبي تشيكن ساندويش

Tender chicken breast fried to golden, topped with Pepper Jack cheese, drizzled with spicy Sriracha aioli, coleslaw tossed in Lina secret sweet and spicy sauce.

صدر دجاج تندر مقلي للون ذهبي، مغطى بجبنة بيبر جاك، مقطر بصوص سريراتشا ايولي حار، كول سلو في صوص لينا حلو وحار.

Buffalo Chicken Sandwich

5.500

دجاج البفالو بوب بايتس

Fried chicken covered in a hot and spicy sauce, topped with blue cheese dressing, lettuce, tomato and red onions in a sesame burger bun.

دجاج مقلي مغطى في صوص حار، مغطى بصوص جبنة زرقاء، خس، طماطم وبصل أحمر في بان برجر بالسهمسم.

Grilled BBQ Chicken

5.300

باريكيو الدجاج المشوي

Grilled chicken breast with crisp beef bacon, Cheddar cheese and barbecue sauce in a sesame burger bun.

صدر دجاج مشوي مع لحم بيكون بقري مقرمش، جبنة شيدر وصوص باريكيو في خبز بان برجر بالسهمسم.

Pub Bites

Monte Cristo Pub Bites

4.500

مونتي كريستو بار بايتس

Monte Cristo Pub Bites.

مونتي كريستو الشهيرة الخاصة بنا لكن أصغر قليلا.

Cheese Burger Pub Bites

4.500

برجر بالجبن بوب بايتس

3 Cheeseburgers served on top of shredded lettuce on sesame buns.

مونتي كريستو الشهيرة الخاصة بنا لكن أصغر قليلا

Chicken Tenders Pub Bites

4.500

دجاج تندر بوب بايتس

3 Mini chicken fillets topped with lettuce, smoky honey Dijon in a sesame bun.

3 ميني دجاج فيليه مغطى بخس، صوص ديجون بالعسل مدخن في خبز بان بالسّمسم.

Buffalo Chicken Pub Bites

4.500

دجاج البافالو بوب بايتس

3 mini southern fried chicken tossed in hot and spicy sauce topped with lettuce in a sesame bun.

3 قطع دجاج مقلية جنوبية صغيرة مغطاة بصوص حار و الخس، تقدم في خبز السمسم.

Prime Burgers

The Classic Cheese Burger

5.600

برجر بالجبن الكلاسيكي

Classic grilled burger topped with another one and classic Cheddar cheese.

برجر مشوي كلاسيكي مغطى بشطيرة ثانية وجبنة شيدر كلاسيكية.

St Brigid Burger

7.100

سانت برجيد برجر

Layered with homemade Pub cheese, smoked beef bacon, grilled onions and mushrooms on toasted Brioche bun.

طبقة من جبنة باب ، لحم بيكون بقري مدخن، بصل مشوي ومشروم فوق خبز بان بريوش محمص.

Mahal O' Burger

6.200

محل او برجر

Half pound burger covered in white cheddar cheese, drizzled with Sriracha aioli, topped with cinnamon sugar glazed grilled pineapple rings and homemade pineapple sweet chili sauce.

برجر نصف باوند مغطى في جبنة شيدر بيضاء، مقطر بصوص دريزل سريراتشا ايولي، مغطى بقرقة بالسكر مع حلقات أناناس مشوي وصوص أناناس حار وحلو .

The Big Irish

7.500

محل او برجر

Two half pound beef burgers piled high, double Decker style with double the toppings.
2 برجر لحم بقري نصف باوند مرتفع، دويل دكر ستايل مع دويل إضافات.

BBQ-Bacon Cheddar Burger

6.200

باربيكيو برجر باللحم المقدد و شيدر

Covered in barbecue sauce and loaded with cheddar cheese and beef bacon.
2 برجر لحم بقري نصف باوند مرتفع، دويل دكر ستايل مع دويل إضافات مغطى بصوص باربيكيو ومحمل بجبنة شيدر ولحم بيكون بقري.

Bleu Cheese Burger

6.200

بلو تشيز برجر

Grilled beef patty with melted blue cheese, rich sauce and topped with fried onion.
شريحة لحم بقري مشوي مع جبنة زرقاء ذائبة، صوص غني ومغطى ببصل مقلي.

Bomb Burger

6.200

بومب برجر

Half pound burger slathered with bourbon infused bacon jam over melted American cheese and topped with crispy fried haystack onions.
نصف باوند برجر مطهو بمربي لحم مقدد يعلوه جبنة أمريكية ذائبة ومغطاه ببصل مقلي مقرمش

Spicy Chipotle Burger

6.200

ب برجر تشيبوتل الحار

Crispy fried onions, Pepper Jack cheese, freshly made chipotle garlic mayonnaise.
بصل مقلي مقرمش، جبنة بيبر جاك ومايونيز بالثوم شيبوتل طازج.

Legendary Favourites

The Irishman Glazed Chicken

7.500

ذا ايرش مان جلزيد تشيكن

2 grilled chicken quarters with house made irish sauce, served with roasted garlic mashed potatoes and maple roasted brussels sprouts.
2 أرباع دجاج مشوي مع صلصة أيرلندية منزلية الصنع، تقدم مع بطاطا مهروسة بالثوم المشوي وبراعم بروكسل مشوية على القيقب.

Stacked Chicken & Shrimp

7.500

دجاج مقلي و جمبري

Cajun grilled chicken and shrimp over a bed of herb rice pilaf, smothered with cheese and Cajun cream sauce and topped with tomatoes and green onions and Served with a side of broccoli sauté.
دجاج كاجون مشوي وجمبري على فراش من أرز ببلاو، جبنة مع صوص كريمية كاجون مغطاة بالطماطم وبصل اخضر ويقدم مع بروكلي سوتية على الجانب

Danny Boy Chicken

9.200

. دجاج داني بوي

Two grilled garlic marinated chicken breast served with roasted garlic mashed potatoes and broccoli sauté.
2 صدر دجاج متبل مشوي بالثوم ويقدم مع بطاطا مشوية بالثوم وبروكلي سوتية

Homemade Cottage Pie

5.400

الفطيرة المنزلية محلية الصنع

A savory casserole with ground beef, sausage, onions, mushroom, carrots, tomatoes and fresh herbs topped with Parmesan toasted garlic mashed potatoes.

طاجن لحم بقرى جراوند، سجق، بصل، مشروم، جزر، طماطم، وأعشاب طازجة مغطاة مع بارميزان مشوي بالثوم مع بطاطا مهروسة

Southwest Fajitas

Veggie 5.900 | Chicken 9.600 | Beef 9.900 | Shrimp 9.900

ساوث ويست فاهيتا

Served over savory sauteed onions and bell peppers with flour tortillas, sour cream, guacamole, Colby cheese and fresh diced tomatoes.

تقدم مع بصل مطهو على البخار، فلفل حلو مع تورتيلا مصنوعة من الدقيق، ساور كريم، جواكامولي، جبن كولبي وطماطم طازجة مقطعة

Chicken Fried Chicken

5.400

ال الدجاج المقلي

Tender chicken breast fried to a crisp golden brown and covered in our rich creamy gravy. Served with a choice of two sides.

صدر دجاج طري مقلي بلون بني ذهبي هش ومغطى بصلصة الكريمة الغنية. تقدم مع إختيارك من 2 أطباق جانبية.

From the Sea

Tempura Fried Shrimps

8.200

جمبري تمبورا مقلي

Shrimp Tempura served with Home style French fries, coleslaw and jalapeno tartar sauce.

روبيان تمبورا يقدم مع بطاطا مقلية على الطريقة المنزلية، كول سلو وصوص هالبينو تارتار.

Cajun Chicken And Shrimp Pasta

7.700

كاجون الدجاج مع الروبيان

Cajun grilled chicken and shrimp, fettuccine pasta, smoked vegetables and a made from scratch Cajun cream sauce and Served with garlic bread.

باستا فيتوتشيني دجاج كاجون مشوي وجمبري، خضروات مدخنة مع صوص كريم كاجون ويقدم مع خبز خبز بالثوم .

Sides

Loaded Baked Potato بطاطس مخبوزة	1.500
French Fries صحن بطاطس	1.900
Roasted Garlic Mash Potato البطاطا المهروسة بالثوم المحمص	1.500
Roasted Vegetables خضراوات مشوية	1.900
Garden Salad سلطة خضراء	1.900
Side Caesar Salad سلطة سيزر جانبية	1.500
Broccoli Saute بروكلي سوتيه	1.900
Rice Pilaf أرز بيلاف	1.500
Dinner Roll دينر رول	1.500
Sweet Potato Fries بطاطا حلوة مقلية	1.500
Onion Rings حلقات بصل	1.500